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فیلمسینمایی»کفایتمذاکرات«به
کارگردانیسهیلموفق،نویسندگی
حمزهصالحیوتهیهکنندگیابراهیم
عامریانیکــیازآثارکمدیحاضردرچهلوســومین
جشنوارهبینالمللیفیلمفجراست.درخلاصهداستان
رسمیفیلمکفایتمذاکراتآمدهاست:»اینچیزهاتو
سریالهایترکیهمقفله...«قراراستپسازنمایشفیلم
درجشنوارهفیلمفجر۱۴۰3،خلاصهداستانیدرستو
البتهبدوناسپویلداستانمنتشرشود.البتهاگردراین
چندوقتبهسینمارفتهباشید،تیزر»کفایتمذاکرات«در
پیشپردهفیلمکمدی»هفتادسی«نمایشدادهمیشود.
اینفیلم،نخستینتجربهسهیلموفقدرحوزهکمدی
اســت.حضورابراهیمعامریانبهعنوانتهیهکنندهنیز
محرکخوبیدرفرآینداستقبالازاینفیلماست.نامفیلم
وجنسکمدیآننیزقطعابرایمخاطبان،وسوسههاییبه
همراهخواهدداشت.دراینفیلمسینماییکهدرسانس
اولامروزچهارشنبهبرپردهنقرهایبرجمیلادبرایاهالی
رسانهومنتقداننمایشدادهمیشود،محسنکیایی،رویا
میرعلمی،مهرانغفوریان،ایمانصفاوالمیرادهقانیبه
ایفاینقشمیپردازند.دراینفیلمسینماییباانبوهیاز
اتفاقاتریزودرشتمواجهیموهمیناتفاقاتهستندکه
درامراپیشمیبرند.ابراهیمعامریاندرمقامتهیهکننده
فیلمهایپرفروشیهمچون»تگزاس3«،»هفتادسی«و
»فسیل«رادرکارنامههنریخودداردوسهیلموفقنیز
کارگردانآثارهمچون»نوروز«دردورههایپیشیناین
جشنوارهبودهاست.باابراهیمعامریانتهیهکنندهایناثر

بهگفتوگوپرداختیمکهدرادامهمیخوانید.
درابتداازتجربههمکاریباسهیلموفقبگویید.اصلا

چهشدکهبایکدیگرهمکاریکردید؟
قبلا فیلم سینمایی کودک و نوجوان از سهیل موفق دیده بودم و 
او از لحاظ شخصیتی انسان خیلی خوبی هستند و کارهای کودکی 
که ساخته بودند. مثلا سهیل موفق کار آخرشان »نوروز« را خوب 
ساخته بودند و به هرحال چندین بار صحبت کرده بودیم تا کاری 
را با هم انجام دهیم حالا قسمت شد این فیلمنامه را در کنارشان 

باشیم.
»کفایاتمذاکــرات«دربارهرحماجارهایاســت،

محدودیتیدرپرداختبهاینموضوعنداشتید؟
معضلاتی که مربوط به سقط جنین و بحث رحم اجاره ای هست 
را در قالب فیلم کمدی نمایش می دهیم که دیده شود چون قطعا 
در کار اجتماعی هم می شود این معضلات را عنوان کرد اما در کار 
کمدی قطعا بهتر دیده می شود چون به بحث فرزندآوری که این 
روزها تاکید و دغدغه دولت و رهبری است، پرداختیم تقریبا همراه 
بودند،  لطف داشتند و انفاقا خیلی از فیلمنامه استقبال کردند و 

توانستیم کار را جلو ببریم.
دربارهانتخاببازیگرانوهمکاریبامهرانغفوریانو

محسنکیاییودیگربازیگراناینفیلمبگویید.
مهران غفوریان بازی خارق العاده ای در این فیلم داشــت که با 
دیگر نقش هایش خیلی متفاوت است و محسن کیایی و در خانم ها 
المیرا دهقانی و دیگر بازیگران بسیار خوب اند و برای رسیدن به 
نقش تلاش کردند و امیدوارم اتفاقــات خوبی برای آن ها بیفتد و 
کارشان دیده شود؛ از روز اول که می خواستم بازیگران را انتخاب 
کنم، اولین فردی که در ذهنم بود و اولین کسی که تماس گرفتم و 
با او قرار داد بستیم، محسن کیایی بود و به بازیگر دیگری فکر نکرده 
بودم اما برای نقش مهران غفوریان گزینه های دیگری در ذهنم بود 
که در نهایت به مهران غفوریان رسیدیم و خیلی هم از نتیجه کار 

راضی هستم.
هزینهساخت»کفایاتمذاکرات«ماننددیگرآثارتان

بالابود؟
از لحاظ بودجه و هزینه هرچه جلوتر می آییم هزینه ها بالا می آید 
در این کار هم سنگ تمام گذاشتیم البته از لحاظ گروه بازیگران و 
عوامل تفاوت هایی در هزینه ها بود ولی آنچنان با آثار دیگری که 

تهیه کنندگی آن ها را بر عهده داشتم تفاوتی نداشت.
فکرمیکنیددرکدامبخشهاکاندیدشوید؟

به هرحال در بخش های مختلف می توانیم کاندید شــویم، در 
کارگردانی می توانیم و حتــی در فیلمنامه هم همینطور چون به 
هرحال قصه خیلی خوبی است و فیلمبرداری روزبه رایگا خیلی 
عالی بود و تدوین حسن ایوبی خوب بود؛ موسیقی نیز که توسط 
امیر توسلی اجرایی شده خیلی عالی است ولی شما هم می دانید که 
شاید در جشنواره فیلم فجر به کارهای کمدی نگاه ویژه ای نشود و 
اگر نگاه این نباشد که چون کار اجتماعی نیست، نباید به آن نگاه 
ویژه ای کرد شاید اتفاقات خوبی نیفتد ولی اگر گونه ای برگزار شود 
که تبعیض قائل نشود  می تواند در رشــته هایی به لحاظ کاندید 
شدن دیده شــود. بازیگران هم بســیار تلاش کردند و می توانند 

کاندید شوند. 
حضوردرجشنوارهفیلمفجربرایشماکهاکثراگیشه

پرفروشیداریدچقدراهمیتدارد؟
به هرحال جشنواره فجر را همه ما دوست داریم و من همیشه 
رویای این را داشتم که به جشنواره فجر بروم و رویای این را داشتم 
که سیمرغ بگیرم و این آرزوی همه ما است چه من که فیلم کمدی 
می ســازم چه دیگران؛ همه علاقه داریم و تلاش می کنیم فیلم 
خوب بسازیم تا به جشــنواره رود و داوری بشود و اتفاقات خوبی 
بیفتد. یکی از دلایلی که دوست دارم فیلم را به جشنواره فیلم فجر 
بدهم این است که می دانم در معرض داوری و نقد قرار می گیرم که 
خوب است و به کار ما کمک می کند و باعث می شود بیشتر دقت 
 کنیم، درس بگیریم و یادبگیریم و در کار اعمال کنیم تانتایح بهتری 

بگیریم. و نباید از نقدها ناراحت شد.

گفت وگوی صبا با ابراهیم عامریان تهیه کننده فیلم »کفایت مذاکرات«:

گرفتن سیمرغ آرزوی من است

گفت و گو

پگاه زارعی


